
Z á p i s n i c a 

z rokovania 17. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Bratislava-Petržalka konaného dňa 13. 10. 2020 

 

 

Začiatok rokovania: 09:00 hod. 

 

Prítomní:   podľa prezenčnej listiny  

 

Ospravedlnení:  Milan Vetrák, Miroslava Makovníková Mosná 

Neprítomní:  

 

Otvorenie zasadnutia: 

17. zasadnutie Miestneho zastupiteľstva otvoril starosta Ing. Ján Hrčka. Zasadnutie sa konalo 

po prvýkrát formou videokonferencie v súlade s § 30f ods.2 zákona č. 73/2020 Z. z. , ktorým 

sa menia a dopĺňajú niektoré zákony v pôsobnosti MV SR v súvislosti s ochorením COVID-

19.  

Skonštatoval, že miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka je 

uznášaniaschopné počtom prítomných 29 z počtu 35 poslancov, čo predstavuje 82,82%. Počet 

poslancov sa počas rokovania videokonferencie  priebežne menil.  

Starosta upozornil poslancov, že hlasovať sa bude podľa nastavenej aplikácie, pričom krátko 

po hlasovaní budú vidieť výsledky vpravo na ploche, v „chate“. Pri VZN a majetkových 

bodoch boli výsledky aj čítané, aby existovala spätná kontrola poslancov o správnosti 

hlasovania. 

Následne sa pristúpilo k hlasovaniu o programe, tak, ako ho poslanci obdržali v pozvánkach. 

 

Program: 

 

1. Čerpanie Návratnej finančnej výpomoci (pôžičky) z MF SR 

Predkladá: starosta 

Spracovateľ: finančné odd. 

2. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka, č. 

…../2020 zo dňa ……2020, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie 

mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 5/2004 zo 14. decembra 2004 o miestnych daniach 

v znení všeobecne záväzných nariadení č. 1/2005, č. 3/2005, č. 1/2007, č. 2/2007, č. 

2/2008, č. 3/2008, č. 3/2009, č. 6/2009, 3/2010, 8/2012, 3/2013, č. 9/2017, č. 17/2019 a č. 

1/2020 

Predkladá: starosta 

Spracovateľ: ref. dopravy 

3. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým 

sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 

13/2019 zo dňa 9. septembra 2019 o dočasnom parkovaní motorových vozidiel v znení 

VZN č. 19/2019, VZN č. 3/2020 a VZN č. 08/2020 

Predkladá: starosta 

Spracovateľ: ref. dopravy 

4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka č.... /2020 

z ............, o poskytovaní sociálnej pomoci obyvateľom mestskej časti Bratislava - 

Petržalka 

Predkladá: starosta 

Spracovateľ: odd. sociálne 
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5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka č.... /2020 

z ............, o poskytovaní príspevku na stravovanie pre poberateľov starobného 

a invalidného dôchodku 

Predkladá: starosta 

Spracovateľ: odd. sociálne 

6. Stanovisko miestneho zastupiteľstva k vráteniu zvereného majetku a k zámene 

nehnuteľností 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. SMM 

7. Návrh na predĺženie nájmu časti pozemku v k.ú. Petržalka, parc. č. 4325, 4326, 4327 

pre Ján Bari a Alžbeta Bariová 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. SMM 

8. Stanovisko miestneho zastupiteľstva k vráteniu zvereného majetku – na Tyršovom 

nábreží 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. SMM 

9. Návrh na prenájom časti pozemkov pod prístupovými chodníkmi k nebytovým 

priestorom (Eliašová, Ebnerová, Krečková) 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. SMM 

10. Žiadosť o prenájom pozemku, parc. č. 4373/7 pre Regent & company s.r.o. 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. SMM 

11. Návrh na predĺženie prenájmu časti pozemku, parc. č. 5454 pre Milan Marák – 

CAFE 

CAPPUCCINO 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. SMM 

12. Návrh na odplatný prevod majetku do vlastníctva mesta – objekty na Tyršovom 

nábreží 

Predkladá: prednostka 

Spracovateľ: ref. SMM 

13. Návrh na voľbu člena Pracovnej skupiny pre energetiku 

Predkladá: 1. zástupkyňa starostu 

Spracovateľ: 1. zástupkyňa starostu 

14. Návrh na odvolanie a voľbu neposlancov do/z komisie mestskej časti Bratislava-

Petržalka 

Predkladá: Škápik 

Spracovateľ: poslanec Škápik 

15.Interpelácie 

16.Rôzne 

---------- 

 

Hlasovanie o programe: prítomných 29, za 29, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasovalo 0 – program 

rokovania bol schválený.  

 

Doplnenie programu rokovania: 

 

Starosta otvoril diskusiu poslancov k prípadnému doplneniu predloženého programu. 
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Starosta Hrčka žiadal predradiť bod 0 a dal poslancom v tej súvislosti do pozornosti zmenu  

Rokovacieho poriadku, v ktorom bola doplnená ako spôsob rokovania aj videokonferencia. 

 

Následne vystúpil poslanec Kačírek a žiadal zaradenie bodu 15 Návrh alternatívy 

zabezpečenia lokálneho vyváženého spravodajstva vo forme reportáží na aktuálne petržalské 

témy tak, aby bolo toto dostupné pre čo najširšie množstvo Petržalčanov. 

Ozrejmil, že boli k príprave takéhoto bodu vyzvaní miestnou radou a pokladá to za dôležité. 

Ospravedlnil sa, že ho nezaslal poslancom v predstihu, v súlade s platným rokovacím 

poriadkom, ale až vo večerných hodinách deň pred vlastným rokovaním. 

 

Poslanec Vydra podporil návrh p. Kačírka a požiadal poslancov, aby sa dával v prípade 

potreby trojminútový čas na dohovor v jednotlivých kluboch. 

 

 

Hlasovanie o návrhu predloženom starostom Hrčkom: prezentácia - prítomných 28, za 28, 

proti 0, zdržali sa 0, nehlasovalo 0 – bod bol predradený pred bod 1. 

 

 

Hlasovanie o návrhu poslanca Kačírka:  prezentácia - prítomných 28, za26 , proti 1, zdržalo 

sa 1, nehlasovalo 0 – bod 15 bol predradený pred Interpelácie. 

 

Program s predloženými zmenami bol odsúhlasený. 

 

Starosta pristúpil k voľbe návrhovej komisie a overovateľov. Do návrhovej komisie boli 

navrhnutí poslanci: Miroslav Behúl, Iveta Jančoková, Tomáš Palkovič. 

Hlasovanie o členoch návrhovej komisie: prezentácia - prítomných 28, za 28, proti 0, zdržalo 

sa 0, nehlasovalo 0 – členovia návrhovej komisie boli schválení. 

Za overovateľov boli navrhnutí: Juraj Kríž a Jozef Fischer. Pristúpilo sa k hlasovaniu.  

 

Hlasovanie o overovateľoch zápisnice: prezentácia - prítomných 28, za 27, proti 0, zdržal sa 

1, nehlasovalo 0  – overovatelia zápisu boli schválení. 

 

Po odsúhlasení doplneného programu rokovania, návrhovej komisie a overovateľov sa 

pristúpilo: 

 

K bodu č. 0 

Starosta stručne oboznámil s materiálom doplneného rokovacieho poriadku, pričom 

upozornil, že zmeny sa týkajú rokovaní online formou videokonferencie. Táto zmena je 

nevyhnutná pre bezpečnostné opatrenia súvisiace s COVID-19 a touto formou v súčasnosti 

rokujeme. 

V diskusii sa neprihlásil nikto. 

 

Návrhová komisia predniesla návrh na doplnenie rokovacieho poriadku, ako bol predložený. 
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Hlasovanie o návrhu:  prezentácia - prítomných 28, za 28, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasovalo 0 

– bod 0 bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu č. 1 

Čerpanie Návratnej finančnej výpomoci (pôžičky) z MF SR 

Starosta ozrejmil, že táto pôžička sa poskytuje na základe žiadosti obce až do výšky výpadku 

dane z príjmov fyzických osôb v roku 2020 a pre Petržalku je vo výške 1.025.960,-€. Limity 

poskytnutia sú štyri roky a odklad na osem rokov splácania. 

Následne dal priestor na diskusiu. Keďže sa nikto nehlásil, pristúpilo sa k hlasovaniu. 

Hlasovanie o bode č.1: prítomných 27, za 27, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasovalo 0 – bod č. 1 

programu rokovania bol schválený.  

 

K bodu č. 2 

Návrh všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka, č.../2020, zo 

dńa...ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti 

Bratislava-Petržalka č. 5/2004 zo dňa 14.decembra 2004 o miestnych daniach v znení  

motorových vozidiel v znení VZN č. 1/2005, č. 3/2005, č. 1/2007, č. 2/2007, č. 2/2008, č. 

3/2008, č. 3/2009, č. 6/2009, č. 3/2010, č. 8/2012, č. 3/2013, č. 9/2017, č. 17/2019 a č. 1/2020 

 

Starosta vysvetlil, že predmetné VZN zjednotilo úhrady za náklady pre ZŤP na 50,-€. 

Následne otvoril diskusiu. 

Ako prvý sa prihlásil p. Behúl a navrhol, aby zriadenie a zrušenie miesta pre ZŤP (pre 

sociálne znevýhodnených) bolo bezplatné. 

Na to sa vyjadril starosta, že to nevidí ako šťastné riešenie, skôr navrhol refundovať príslušnú 

čiastku cez VZN o sociálnej pomoci. 

Prihlásil sa p. Uhlár a navrhol odstrániť z návrhu 6 mesiacov. 

P. Behúl ako predkladateľ uznal opodstatnenosť tvrdení zo strany starostu a v časti 

autoremedúrou návrh opravil. Na základe podanej žiadosti oprávneného subjektu tento bude 

môcť žiadať o refundáciu podľa VZN o sociálnej pomoci. 

Po ukončení diskusie sa hlasovalo najskôr o predloženom návrhu na zmenu p. Kozákovej 

a Behúla. 

Doplnenie všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava- Petržalka č. 5/2004 zo 

14. decembra o miestnych daniach v znení všeobecne záväzných nariadení č. 1/2005, č. 

3/2005, č. 1/2007, č. 2/2007, č. 2/2008, č. 3/2008, č. 3/2009, č. 6/2009, 3/2010, 8/2012, 

3/2013, č. 9/2017, č. 17/2019 a č. 1/2020 o druhú vetu: Finančné náklady za zriadenie a 

odstránenie parkovacieho miesta budú odpustené osobám, ktoré spĺňajú podmienky 
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poskytnutia sociálnej pomoci podľa Všeobecne záväzného nariadenia o poskytovaní 

sociálnej pomoci. 

 

 

Hlasovanie o pozmeňovacom návrhu k bodu č.2: prítomných 28, za 27, proti 0, zdržalo sa 1, 

nehlasovalo 0 – pozmeňovací návrh k bodu č.2  bol schválený.  

 

Následne sa hlasovalo o návrhu bodu č.2 ako o celku : prítomných 29, za 27, proti 1, zdržalo 

sa 1, nehlasovalo 0 – bod č. 2 programu rokovania bol schválený.  

K bodu č. 3 

Návrh všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 

13/2019 zo dňa 9. septembra 2019 o dočasnom parkovaní motorových vozidiel v znení 

VZN č. 19/2019, VZN č. 3/2020 a VZN č. 8/2020. 

Starosta vysvetlil, že predmetné VZN dopĺňa všetky miestne komunikácie, podmienky 

preukazujúce postavenie rezidenta bez právneho vzťahu k vozidlu a zároveň zavádza tzv. 

návštevnícke hodiny. Pri 1 aute – 60 hodín pre rodinného návštevníka, pri 2 autách – 30 hodín 

a pri 3 autách – 0 hodín pre rodinného návštevníka bezplatne. 

Následne otvoril diskusiu. 

P. Kozáková faktickou poznámkou stiahla svoj návrh. 

P. Ovečková predložila pozmeňujúci návrh o operatívnom leasingu. 

V bode §7 ods.2 sa za písm. d) pridáva písm. e) v znení: 

„užíva motorové vozidlo na základe leasingovej zmluvy o operatívnom leasingu“. 

V prílohe č. 3 sa v bode 6.3 písm. b) za bod 4. vkladá bod 5 v znení: „užíva motorové vozidlo 

na základe leasingovej zmluvy o operatívnom leasingu, a to predložením dokladu 

preukazujúceho uzavretie zmluvy na poskytnutie služieb operatívneho leasingu“. 

Následne sa vyjadril starosta, ktorý návrh podporil slovami, že operatívny leasing tam určite 

patrí, ale nevie si predstaviť iné nájmy. 

P. Dragún sa vyjadril k protestom, že ich máme, napriek tomu by sa nebál ísť do vecí, pretože 

jediný oprávnený rozhodnúť je súd. 

P. Vydra v riadnom vystúpení upozornil na to, že zásadné veci sa nemajú predkladať až na 

zastupiteľstve, je potrebné ich prerokovať v komisiách.  

Návrh podporil slovami: „poďme do toho“. A upozornil, že inde majú v tom aj autá 

z požičovne, preto treba i o takej veci uvažovať. 

Faktické poznámky: 
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p. Kozáková na p. Vydru: upozorňujem, že v našej komisii to prerokované bolo. 

p. Dragún upozornil, že počas rokovania o VZN by sa nemali predkladať nové pozmeňujúce 

návrhy, 

p. Škápik konštatoval, že dnes dostali viaceré zmeny, ale táto konkrétna o operatívnom 

leasingu bola aj v dopravnej komisii. 

Starosta ešte upozornil na problém s dĺžkou auta 5,3 m.  

Následne sa k tomuto problému vyjadril p. Juraj Kríž, ktorý : 

A. Upozornil na vyjadrenie p. Dajtu, (neposlanec komisie je ZŤP), že niektoré ich autá sú 

dlhšie.  

B. Nemá problém podporiť zmenu pri operatívnom leasingu. 

C. Problém vidí v už spomínaných návštevníckych hodinách, to pravdepodobne napadne 

prokurátor. 

P. Palkovič konštatoval, že k nim sa zmena nedostala a v komisii nepreberali ani dĺžku auta, 

ale vidí to tak, že nikto nediskutuje, že to pre ZŤP neplatí, keď sú autá dlhšie. 

Starosta v tomto prípade navrhol limit 5.5 m. 

Následne vystúpila s diskusným príspevkom p. Farkašovská. 

Vyjadrila uspokojenie, že sa dostal na rokovanie operatívny leasing. Jej otázka ale smerovala 

k návštevníckym hodinám. Ako sme sa k tomu dostali 60-30-0 a na hlavnom vychádzajú zo 

150. Či by nebolo vhodné návrh zmeniť pozmeňovacím návrhom alebo autoremedúrou. 

Na to vystúpil starosta, ktorý upozornil, že autoremedúrou sa to zmeniť nedá. 

Čo sa týka tých hodín pre návštevníkov, vysvetlil, že sme si samozrejme robili riadne 

prepočty. Upozornil, že tie hodiny sa týkajú len nočného parkovania, pričom 60 hodín je 

takmer týždeň. 

Faktické poznámky: 

P. Škápik s faktickou poznámkou konštatoval, že na hlavnom meste vychádzali zo 150, čo po 

vydelení priemerom v domácnosti (2,45) bude 60. 

P. Farkašovská zdôraznila, že rozumie výsledku, ale stále nechápe a nemá vysvetlené, aké 

vstupné dáta boli použité. 

Starosta konštatoval, že náš projekt je pilotný. Zdôraznil, že hlavné mesto informovalo o 

posúvaní termínu začatia celomestskej parkovacej politiky momentálne k 1. septembru či 1. 

októbru 2021, vzhľadom na situáciu okolo COVID-19. Znamená to, že naša pilotná 

parkovacia politika sa predĺži minimálne o dvanásť mesiacov, a to do marca 2022. 
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P. Fischer sa pýtal, či sa budú rušiť vyhradené parkovacie miesta. Na to starosta odpovedal, že 

rušiť sa nebudú, len sa nebudú ani ďalšie prideľovať a teda ani rozširovať. 

S diskusným príspevkom vystúpila pani Pätoprstá: 

Pri parkovaní majú problém aj živnostníci, nielen ZŤP. Situácia je iná na Dvoroch 1, iná pod 

Mostom SNP, iná vo vnútri Petržalky. Keďže tu tých ľudí chceme a potrebujeme, lebo tu 

pracujú, je potrebné vytvoriť podmienky i pre nich. Navrhla zvážiť zelené parkoviská. 

P. Juraj Kríž navrhol pozmeňovací návrh tak, aby autá mali dĺžku do 3,5m s výnimkou ZŤP. 

P. Behúl mal faktickú poznámku na p. Kríža, aby aj pre ZŤP doplnil dĺžku.  

P. Kozáková mala faktickú poznámku na p. Kríža, či sa návrh nemôže posunúť na ďalšie 

zastupiteľstvo. 

S tým p. Kríž nemal problém, ale konštatoval, že potom sa mohol stiahnuť celý bod. 

Nato starosta upozornil, že je tam viacero tém. 

S riadnym vystúpením sa ohlásil p. Oliver Kríž. 

Ospravedlnil sa, že sa až teraz pripojil. Oboznámil kolegov, že dostal podnety od zdravotne 

znevýhodnených občanov, že majú autá aj s väčšou dĺžkou, ako je 3,5 m. A po druhé, ako je 

to? Nebudú môcť zažiadať o vyhradené parkovanie? 

Vystúpil starosta s tým, že platené vyhradené parkovacie miesto je zastavené, nedá sa ďalej 

rozširovať. Došlo k zmene zákona, kedy sa nedá vystaviť na EVČ, to by nám Krajský 

dopravný inšpektorát v Bratislave neschválil. 

S faktickou poznámkou na p. Juraja Kríža vystúpili aj p. Karman a p. Palkovič. Na koniec 

diskusie p. Kríž svoj návrh stiahol, s podmieňujúcou požiadavkou, aby prešiel dopravnou 

komisiou a aby bol predložený na najbližšom miestnom zastupiteľstve. 

Faktická pripomienka p. Fischera, v okolí Digital Parku (prípadne aj iné lokality v Petržalke), 

aby boli parkovacie miesta riešené aj pre vybrané osoby, ktoré poskytujú pre Petržalčanov 

významné služby. 

V závere vystúpil starosta s tým, že máme technické riešenie, ktoré bude komplexne 

predložené na najbližších komisiách a zastupiteľstve. 

Návrhová komisia zastúpená p. Behúlom konštatovala, že boli celkom tri pozmeňujúce 

návrhy, pričom dva boli stiahnuté. Hlasuje sa najskôr o pozmeňujúcom návrhu p. Ovečkovej, 

ktorý znie: 

V bode §7 ods.2 sa za písm. d) pridáva písm. e) v znení: 

„ užíva motorové vozidlo na základe leasingovej zmluvy o operatívnom leasingu“. 
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V prílohe č. 3 sa v bode 6.3 písm. b) za bod 4. vkladá bod 5 v znení: „užíva motorové 

vozidlo na základe leasingovej zmluvy o operatívnom leasingu, a to predložením 

dokladu preukazujúceho uzavretie zmluvy na poskytnutie služieb operatívneho 

leasingu“. 

 

Hlasovanie o pozmeňovacom návrhu k bodu č.3: prítomných 28, za 24, proti 0, zdržalo sa 4, 

nehlasovalo 0 – pozmeňovací návrh k bodu č.3  bol schválený.  

 

Následne sa hlasovalo o návrhu bodu č.3 ako o celku : prítomných 29, za 24, proti 0, zdržalo 

sa 5, nehlasovalo 0 – bod č. 3 programu rokovania bol schválený.  

 

K bodu č. 4 

Návrh všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka č..../2020 

z....o poskytovaní sociálnej pomoci obyvateľom mestskej časti Bratislava-Petržalka. 

 

Po krátkom úvode  starosta odovzdal slovo spracovateľke p. Guľovej, ktorá túto právnu 

úpravu označila ako novú a vysvetlila, že návrh komplexne upravuje podmienky 

poskytovania sociálnej pomoci obyvateľom mestskej časti Bratislava-Petržalka v čase náhlej 

núdze. 

Do diskusie sa neprihlásil nikto.  

 

Za návrhovú komisiu predložil p. Behúl ako prvý pozmeňujúci návrh: 

„ Osoby ŤZP, ktoré majú nárok na sociálnu pomoc v zmysle tohto VZN majú nárok na 

100% refundáciu z nákladov na zriadenie a odstránenie vyhradeného parkovacieho 

miesta pre ŤZP. 

 

Hlasovanie o pozmeňovacom návrhu k bodu č.4: prítomných 30, za 30, proti 0, zdržalo sa 0, 

nehlasovalo 0 – pozmeňovací návrh k bodu č.4  bol schválený.  

 

Následne sa hlasovalo o návrhu bodu č.4 ako o celku : prítomných 31, za 31, proti 0, zdržalo 

sa 0, nehlasovalo 0 – bod č. 4 programu rokovania bol schválený.  

 

K bodu č. 5 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka č...../20 z 

....., o poskytovaní príspevku na stravovanie pre poberateľov starobného invalidného 

dôchodku. 

 

Za spracovateľa, oddelenie sociálnych vecí, predložila pani Guľová. Výška príspevku 

v návrhu sa odvíja od výšky životného minima, ktoré sa pravidelne ročne valorizuje a tým sa 

automaticky upravuje aj výška príspevku na stravovanie. Nebudú teda potrebné dodatky 

k predmetnému VZN. 

Následne sa hlasovalo o návrhu bodu č. 5: prítomných 29, za 29, proti 0, zdržalo sa 0, 

nehlasovalo 0 – bod č. 5 programu rokovania bol schválený.  

 

K bodu č. 6 

Stanovisko miestneho zastupiteľstva k vráteniu zvereného majetku a k zámene 

nehnuteľností 
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Starosta ozrejmil, že ide o zámenu pozemkov medzi BSK a hlavným mestom. V tejto veci sa 

na našu mestskú časť obrátil primátor o stanovisko. 

V diskusii vystúpil p. Bučan, ktorý ocenil tieto kroky a upozornil, že podobný problém je aj 

na Hálovej, SZŠ na Strečnianskej, kde už minulé vedenie v roku 2017 vyzývalo ku konaniu. 

Faktická poznámka p. Fischera na p. Bučana, kde pripomína, že i na Turčianskej je tento 

problém. 

Do diskusie sa zapojila p. Ovečková, ktorá uviedla ako poslankyňa BSK, že tento postupne 

vysporadúva problematické nehnuteľnosti. Návrh podporil aj starosta.  

Následne sa pristúpilo k hlasovaniu. 

Hlasovalo o návrhu bodu č. 6: prítomných 29, za 29, proti 0, zdržalo sa 0, nehlasovalo 0 – 

bod č. 6 programu rokovania bol schválený.  

 

K bodu č. 7 

Návrh na predĺženie nájmu časti pozemku v k.ú. Petržalka, parc. č. 4325, 4326, 4327 pre 

Ján Bari a Alžbeta Bariová 

 

Návrh uviedla vedúca referátu správy miestneho majetku p. Broszová. Upozornila, že 

predmetný nájom je na dobu neurčitú. 

 

V diskusii  vystúpil p. Uhlár, že požadujú zmeniť návrh na dobu určitú. 

P. Kozáková konštatovala, že nie je z materiálu zrejmé, čím Bariovci  disponujú. 

P. Šesták sa priklonil k názoru p. Uhlára o prenájme na dobu určitú a výlučne na účel záhrady.  

 

Po ukončení diskusie p. Jančoková predniesla návrh komisie, pričom najskôr sa hlasovalo 

o pozmeňovacom návrhu p. Uhlára, s tým, že zmena doby nájmu je do 31.12.2023. 

 

Hlasovanie o pozmeňovacom návrhu k bodu č.7: prítomných 28, za 24, proti 1, zdržalo sa 3, 

nehlasovalo 0 – pozmeňovací návrh k bodu č.7  bol schválený.  

 

Následne sa hlasovalo o návrhu bodu č.7 ako o celku : prítomných 28, za 21, proti 2, zdržalo 

sa 5, nehlasovalo 0 – bod č. 7 programu rokovania bol schválený.  

 

K bodu č. 8 

Stanovisko miestneho zastupiteľstva k vráteniu zvereného majetku – na Tyršovom 

nábreží. 

 

P. Broszová stručne vysvetlila o aký majetok ide. 

Keďže sa do diskusie nikto neprihlásil, pristúpilo sa k hlasovaniu. 

Za návrhovú komisiu návrh predložila p. Jančoková 

 

Následne sa hlasovalo o návrhu bodu č.8 ako o celku : prítomných 30, za 30, proti 0, zdržalo 

sa 0, nehlasovalo 0 – bod č. 8 programu rokovania bol schválený.  

 

K bodu č. 9 
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Návrh na prenájom častí pozemkov pod prístupovými chodníkmi k nebytovým 

priestorom. 

Vedúca referátu správy miestneho majetku predložila tento návrh za účelom využívania 

pozemkov pod  prístupovými chodníkmi, podestami, pri vstupe do nebytových priestorov pre 

p. Eliášovú, Ebnerovú- BERYL a Křečkovú tak, ako je to vyznačené v predloženom návrhu. 

Do diskusie k predmetnému bodu sa nezapojil žiadny poslanec. 

 

Návrhovou komisiou prostredníctvom p. Jančokovej bol predložený pôvodný návrh.  

 

Následne sa hlasovalo o návrhu bodu č.9 ako o celku : prítomných 28, za 27, proti 0, zdržalo 

sa 0, nehlasovalo 1 – bod č. 9 programu rokovania bol schválený.  

 

K bodu č. 10 

Žiadosť o prenájom  pozemku, parc. č. 4373/7 pre Regent & company, s.r.o. 

 

Pani Broszová dala do pozornosti poslancom, že v návrhu uznesenia sa odporúča nájom 

neschváliť. 

Diskusia: 

P. Vydra konštatoval, že je to nezrozumiteľne napísané Schvaľovať – neschvaľovať. Vecne  

tam je dnes miesto parkovacieho domu taký „miš-maš“. Otázkou ale je, koľko by tam vzniklo 

parkovacích miest. Za ich klub určite nesúhlasia. 

Faktická poznámka p. Pätoprstej na p. Vydru spočívala v poďakovaní, že na túto skutočnosť 

pri hlasovaní upozornil. 

Následne návrhová komisia odporučila ako prípad osobitného zreteľa toto uznesenie 

neschváliť. 

  

Hlasovalo o návrhu bodu č.10: prítomných 28, za 26, proti 1, zdržal sa 1, nehlasovalo 0 – bod 

č.10 programu rokovania bol schválený.  

 

K bodu č. 11 

Návrh na predĺženie prenájmu  časti pozemku, parc. č. 5454 pre  Milana Maráka CAFE 

CAPPUCCINO – Šustekova 31, 851 03 Bratislava 

 

Pani Broszová vysvetlila , že ide rovnako o prípad osobitného zreteľa, opakovaný prenájom,  

2 m2, s tým, že vzhľadom na zámery mestskej časti pri likvidácii vizuálneho smogu sa 

uznesenie schváliť neodporúča. 

Diskusia: 

P. Repka sa obrátil na starostu s otázkou, ako sa úrad stavia k vizuálnemu smogu. 

P. Dragún faktickou poznámkou na predrečníka povedal, že bola táto konkrétna tabuľa 

zanedbaná, nájomca ju vymaľoval, dal novú tabuľu. Je treba pripraviť pre nich nejaký postup, 

napr. manuál smerovníkov. 

P. Podhorná, konštatovala, že 100,-€ nestojí za to, rozhodne v tomto prípade  nesúhlasí. 

Do diskusie sa zapojila p. Pätoprstá, s tým, že zdôraznila dve veci: 

a) keď hlasujú poslanci o zápore, je to vždy osobitný zreteľ, 

b) podporila p. Draguna a dúfa, že mestská časť na takéto riešenie bude mať peniaze. 

P. Vydra vyjadril súhlas s p. Pätoprstou. Veľké tabule skôr nie.  

P. Vydra konštatoval, že každý má iné hranice,  je rozdiel medzi smerovými tabuľami a inými 

tabuľami. 
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P. Dragún vo faktickej poznámke na predrečníka povedal, že je debata o tom, či podnikať 

alebo nepodnikať, konkrétny podnikateľ je Petržalčan, podniká tu pre nás dlhé roky, tak 

takýmto treba pomôcť a nie s nich robiť strašiakov. 

P. Podhorná reagovala na predrečníka v tom zmysle, že sú i iné, prijateľnejšie možnosti. 

P. Kleinert 

P. Uhlár v riadnom diskusnom príspevku upozornil, že tento podnikateľ skončil podnikanie 

podľa svojho živnostenského oprávnenia k 5.1.2018. 

Následne bolo vysvetlené predkladateľom, že pokračuje vo svojej spoločnosti s ručením 

obmedzeným, ktorá má rovnaký názov. 

Následne návrhová komisia odporučila ako prípad osobitného zreteľa toto uznesenie 

neschváliť. 

Hlasovalo o návrhu bodu č.11: prítomných 26, za 5, proti 14, zdržal sa 7, nehlasovalo 0 – bod 

č.11 programu rokovania nebol schválený.  

 

K bodu č.12 

Návrh na odplatný prevod majetku do vlastníctva hlavného mesta SR Bratislavy – 

objekty na Tyršovom nábreží. 

Vedúca pani Broszová vysvetlila, že ide o majetok mestskej časti, ktorý prevádzame do 

majetku hlavného mesta (súbor umeleckých diel, detské ihrisko, revitalizácie časti nábrežia 

Dunaja) za cenu 1,-€. 

P. Šesták predložil pozmeňujúci návrh. V časti návrh uznesenia doplniť majetok: 

 

4. „ Odkanalizovanie colného domčeka – Starý most, Bratislava-Petržalka“ 

umiestneného na pozemkoch registra  „C“  KN, parc. č. 5196, 5195, 5136/5, 5203/1 

a 5222/20, k.ú. Petržalka 

Obstarávacia cena.....................25 474,23,- €. 

Návrhová komisia následne dala hlasovať o predloženom pozmeňujúcom návrhu p. Šestáka. 

 

Hlasovanie o pozmeňovacom návrhu k bodu č.12: prítomných 26, za 25, proti 0, zdržalo sa 1, 

nehlasovalo 0 – pozmeňovací návrh k bodu č.12  bol schválený.  

 

Následne sa hlasovalo o návrhu bodu č.12 ako o celku : prítomných 26, za 26, proti 0, zdržalo 

sa 0, nehlasovalo 0 – bod č. 12  programu rokovania bol schválený.  

 

 

K bodu č.13 

Návrh na voľbu člena- vedúceho Pracovnej skupiny pre energetiku vedúcim 

v Pracovnej skupine pre energetiku bol z titulu funkcie bývalý prednosta p. Šinály 

Pracovnej skupiny pre energetiku 

V úvode starosta informoval, že jeho zástupcom a súčasne vedúcim Pracovnej skupine pre 

energetiku bol z titulu funkcie bývalý prednosta p. Šinály. Po jeho odchode sa situácia 

zmenila a preto predložil návrh na prednostku Petru Vančovú ako vedúcu Pracovnej skupiny 

pre energetiku. 

Po prečítaní návrhu návrhovej komisie, reprezentovanej p. Behúlom sa pristúpilo 

k hlasovaniu.  

 

Hlasovalo o návrhu bodu č.13 : prítomných 27, za 22, proti 0, zdržalo sa 5, nehlasovalo 0 – 

bod č. 13  programu rokovania bol schválený.  

 

 



12 

 

K bodu č. 14 

Návrh na voľbu a odvolanie neposlancov do/z komisií Miestneho zastupiteľstva mestskej 

časti Bratislava-Petržalka. 

P. Cmorej predložil návrh na doplnenie materiálu o návrh na voľbu neposlanca p. Ľubomíra 

Hrbáňa za člena komisie správy majetku a miestnych podnikov. 

Návrhová komisia dala hlasovať najskôr o doplnení materiálu o pozmeňujúci návrh o návrh 

„na voľbu neposlanca p. Ľubomíra Hrbáňa za člena komisie správy majetku 

a miestnych podnikov Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka“. 

Hlasovanie o pozmeňovacom návrhu k bodu č.14: prítomných 28, za 16, proti 1, zdržalo sa 0, 

nehlasovalo 11 – pozmeňovací návrh k bodu č.14  bol schválený.  

 

Následne sa hlasovalo o návrhu bodu č.14 ako o celku : prítomných 27, za 25, proti 0, zdržali 

sa 2, nehlasovalo 0 – bod č. 14  programu rokovania bol schválený.  

 

K bodu č. 15 

Návrh alternatívy zabezpečenia lokálneho vyváženého spravodajstva vo forme reportáží 

na aktuálne petržalské témy tak, aby bolo toto dostupné pre čo najširšie množstvo 

Petržalčanov. 

Návrh predložil p. Kačírek. Ospravedlnil sa, že materiál prišiel neskoro, ale vyzvihol jeho 

aktuálnosť a potrebu. Následne starosta odovzdal slovo diskutujúcim. 

Diskusia: 

P. Dragún vystúpil so stanoviskom, že sa nejedná v žiadnom prípade o spravodajstvo, je 

potrebné rozlišovať medzi spravodajstvom a informovaním. 

P. Farkašovská, zapochybovala, že si nevie predstaviť, aké to bude nezávislé. 

P. Pätoprstá žiadala, aby bolo v zmluve zakomponované: „nezávislé vyvážené spravodajstvo“. 

P. Behúl konštatoval, že mu chýba príloha v ktorej by to bolo porovnané a vyhodnotené. 

P. Podhorná, konštatovala, že sa dostáva debata do moc odbornej roviny, ale zastupiteľstvo 

chce prísť s finálnou verziou. 

Po ukončení diskusie predložil návrh na hlasovanie zástupca návrhovej komisie p. Behúl.  

Následne sa hlasovalo o návrhu bodu č.15 ako o celku : prítomných 28, za 26, proti 0, zdržali 

sa 2, nehlasovalo 0 – bod č. 14  programu rokovania bol schválený.  
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K bodu č. 16 

Interpelácie  

P. Kríž Juraj informoval starostu, že podáva interpeláciu vo veci MŠ Ševčenkova, kde sa nič 

nedeje. 

Rovnako mali problém so sieťou, preto by bolo vhodné zabezpečiť tam nejaké s IT oddelením 

stretnutie s IT oddelením a spraviť nápravu.  

Posledná jeho otázka sa týkala informácie, či budú mať MŠ v dňoch 29.a 30. 10 2020 dva dni 

zatvorené, či sa o tom, vzhľadom na existujúcu situáciu uvažuje.  

P. Pätoprstá interpeluje vo veci čistoty pri Pošte 52, v okolí Kauflandu a pri Petržalka City, 

kde je neporiadok, dokonca pri Petržalka City neorganizovaná skládka, kto to má na starosti. 

P. Repka vo veci stretnutia ohľadom základnej a materskej školy Južného mesta, poskytne ju 

písomne. 

P. Fischer, podnety dá mailom. 

P. Oliver Kríž, chce vedieť, aké sú zámery s Domom kultúry Lúky. Hudobné kapely, ktoré 

tam cvičili dostali výpoveď, bez upozornenia. Na také veci je potrebná istá forma.  

P. Dragun interpeluje starostu vo veci MŠ a ZŠ, ktoré sa nachádzajú na súkromných 

pozemkoch, napr. p. Feješa, prednostne napr. ŠZŠ na Žehrianskej ulici. Ako i vo veci 

hokejbalového ihriska. 

K bodu č. 17 

Rôzne 

Poslanci  Repka, Fischer,  Juraj Kríž  poďakovali organizačnému oddeleniu za prípravu 

a organizáciu online zastupiteľstva.  

P. Ovečková poďakovala nielen organizačnému referátu, ale i IT oddeleniu a pánovi 

Turskému za profesionálny prístup. 

P. Pätoprstá  poukázala na to, že cesta pri Malom Draždiaku, asi v dĺžke cca 100 m, čaká dlhú 

dobu na stanovisko od Vodárenskej spoločnosti. Žiada, aby mestská časť zaslala vodárenskej 

spoločnosti, a.s. list a žiadala plnenie. 

Starosta podotkol, že vodárenská spoločnosť je v kompetenciách hlavného mesta. 

P. Pätoprstá trvala na zaslaní listu, v čom ju podporil i p. Šesták. 

Následne starosta poďakoval všetkým zúčastneným a ukončil rokovanie 17. Zasadnutia 

miestneho zastupiteľstva  Mestskej časti Bratislava-Petržalka. 
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Koniec rokovania:   13:41 hod. 

 

Doslovný prepis priebehu rokovania Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-

Petržalka vrátane hlasovaní tvorí prílohu tejto Zápisnice. 

 

 

                                               ___________________________ 

     Ing. Ján Hrčka 

         starosta 

 

     

Overovatelia zápisu:  ____________________________   

         Mgr. Juraj Kríž, PhD. 

 

 

 

    ____________________________ 

     Mgr. Bc. Jozef Fischer 

 

 

 

 

Pripravila:   ____________________________ 

                                                      JUDr. Eva Štefániková 
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